
Bestyrelsesmøde d.27-11-2024 KL. 18.00 

 

Deltagere: Jan ’Bubsi’ Nielsen (JN), Allan Pertti Frandsen (APF), Niels Hejslet (NH), 

Kenneth Nielsen (KN), Henrik Jørgensen (HJ), Kenneth Holm, Kurt Due Petersen (KDP) 

(Referent), Lotte Dohn Rix (LDR) 

 

Sted: Klubhuset 

 

Dagsorden: 

Pkt. 1a. Introduktion til Lotte Dohn Rix. 

Pkt. 1b. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

Pkt. 2.Økonomi 

Pkt. 3.Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

 

Pkt. 1a Introduktion til Lotte Dohn Rix. 

• Lotte fik hilst på bestyrelsen og blevet introduceret til vores tanker og ideer om 

hvordan vi kan bruge hendes resurser. Klubbens historie og sportens værdier blev 

hun også sat ind i. Lotte præsenterede sig selv og fortalte om hendes baggrund. 

Der blev drøftet tanker og ideer omkring rekruttering, klubkultur osv. Lotte deltog i 

resten af mødet. Lotte er blevet oprettet som bruger i Conventus.   

 

 

 



Pkt. 1b Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Referat fra oktober er godkendt af alle pr. d.3/11, arkiveretog lagt på SoMe. 

• Vi har modtaget svar fra fodbold på vores tilbud om at overtage lysanlæg. De er 
ikke interesserede, de mener bla. det går udover brugsretten og har planer om at 
bruge masterne selv til en ny kunstgræsbane. Vi skrinlægger projektet og fokuserer 
på udskiftningsbokse og tribune. 

• Forslag til indkøb af brugte sæder til udskiftningsbokse, 2.500 kr. Logen betaler 
halvdelen. JN følger op på total budget før vi tager afgørelse. 

• Har deltaget i DRU-formandsmøde d.13/11. Noter rundsendt til bestyrelse. 

• Kickoffmøde om landskamp, onsdag d.15/1 18:00 med spisning. 

• OK skal have besked om landskamp, KDP giver Jeff (EGIF) besked. 

• JN sender liste med bander der skal fornyes. 

• Deltog i regional workshop i RK Odder d.3/11. Referat og noter rundsendt til øvrige 
bestyrelse. 

• Årsplan gennemgået. Vi opdaterer den på workshoppen i januar. 
 
 

Pkt. 2 Økonomi 

 

• Regnskab gennemgået, pt. overskud på ca. 24.000 kr. Vi forventer regning på ca, 

25.000 kr. NH rykker fodbold. 

• Vi mangler stadig penge for vagter ca. 13.000 kr. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Intet nyt, næste møde i december. 

Fundraise 

• Det er meget de samme til koncerterne. 

• Der bliver lavet nye kurser til foråret. 

• Den sidste bande er udløbet. APF rykker udvalget for action. 

• Vi godkender udgift på 1.600 kr. til sponsor julehilsen. 

Presse 

• Vi får stof i Avisen.nu, DanmarkC TV og ”Sport” (Paul Erik) 

Klubhus  

• Pt. 7 udlejninger i 2025, vi er varsomme med flere pga. kommende turneringsform 

ikke er fastlagt. 



• Udvalgets ønsker om budget til ovn, sækkevogn og mere service er godkendt af 

bestyrelsen og delvist indkøbt. 

 

Oldboys 

• Seneste træf 2/11 med 30 deltagere. Overskud til uddeling på ca. 30.000 kr. 

• Hamborg har inviteret os til stævne 14-15/6-2025. 

 

Senior 

• Vi sluttede som nummer 4, har brugt 35 spillere igennem sæsonen. 

• Årets spiller kåres til julefrokosten. 

• HJ har deltaget i evalueringen af turneringen. Udkastet ser interessant ud. Giver 12 

kampe om året med evt. slutspil. 

• Holdet er i en god udvikling, der kommer en del unge op til foråret. 

Ungdom 

• Online møde d.26/11 med DRU omkring turneringen, KH og Thor deltog. 

• D.5/12 er der online møde omkring de ældste årgange. JN deltager. 

• D.8/12 juleafslutning i klubhuset. Årets spillere kåres. 

 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.29/10 – Fredericia Elite, Nyhedsbrev. 

• D.31/10 – DRU, opfordring til at evaluere på sæsonen, mail sendt videre til senior- 

og ungdomsansvarlige. 

• D.3/11 – One.com, faktura på domæne, sendt videre til Niels. 

• D.8/11 – One.com, kvittering på betaling af domæne. 

• D.11/11 – DRU, invitation til online møde d.25/11, sendt videre til bestyrelsen. 

• D.13/11 – Invitation til Aegean Rugby Festival 2025 i juni 2025. (Beach rugby) 

• D.14/11 – Fa. Kommune, reminder til at sende faktura fra Klimaskærm ind. 

• D.26/11 – DRU, opsummering på evalueringsmøde om seniorturneringen, samt 

forslag til afviklingen i 2025. Sendt til seniorudvalget 26/11. 

• D.26/11 – DEKI, faktura på krus, sendt til NH. 

• D.27/11 - Invitation til Fredericia Kommune og Business Fredericias nytårskur 2025 

i Eksercerhuset d.22/1. Deltagere: KH, HJ, AFP. 

• D.27/11 – Fredericia Elite, procedure for optagelse af talenter til sportsklasser 2025.  

• D.27/11 – DRU, information om at DM 7’s 2025 flyttes fra Aalborg og værtskab kan 

søges. Vi søger med det samme (APF) 

Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

Nytårskur d.31/12. APF laver opslag på SoMe. 

 



Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

• Næste møde onsdag d.29/01 kl.18:00 KH sørger for mad. 

• Workshop d.11/1 kl.9.00 med morgenmad. (KDP) 


